
1. Ingegraven trampoline
Vraag: is het mogelijk om een ingegraven trampoline te plaatsen?
Antwoord gemeente: nee, dit is niet mogelijk omdat er grond afgegraven moet worden. De diepte houdt verband met archeologie en de 
aanwezigheid van mogelijke boomwortels. Dat maakt een trampoline een relatief dure ingreep en wordt daarom niet geplaatst.

2. Basketbalpaal
Vraag: Blijft de basketpaal behouden aan het plein?
Antwoord gemeente: ja, de basketbalpaal blijft behouden. In overleg met bewoners en aannemer bekijken we wat de nieuwe plek wordt 
van de basketbalpaal.

3. Picknicktafel en bankjes
Vraag: Blijft de picknicktafel behouden?
Antwoord: ja, de picknicktafel blijft behouden. In overleg met bewoners en aannemer bekijken we wat de nieuwe plek wordt van de 
picknicktafel, en waar de nieuwe bankje worden geplaatst.

4. ‘om het plein fietsen’
Vraag: bewoners geven aan dat kinderen om het plein fietsen, en dan uitkomen aan de S. Lohmanlaan. Het zou mooi zijn als kinderen dan 
eenvoudig op de stoep kunnen voordat de bij de kruising komen.
Antwoord gemeente: in het nieuwe ontwerp voor de S. Lohmanlaan wordt de kruising op gelijke hoogte van het trottoir doorgetrokken. 
Dat betekent dat kinderen makkelijker ‘rond’ het plein kunnen fietsen dan nu het geval is.

5. Welke boomsoort
Vraag: Welke boomsoort wordt straks geplant? De wens wordt uitgesproken om géén soort te planten met bessen, pollen of Berk.
Antwoord gemeente: de wens van bewoners wordt besproken met de boomspecialist van de gemeente Groningen. Het is nog niet bekend 
welke nieuwe soort wordt geplant.

6. Toegankelijkheid plein
Vraag: bewoners geven aan dat een verlaagde trottoirband wenselijk is ter plaatse van de entrees van het plein. Dit komt de toegankelijk 
ten goede
Antwoord gemeente: goede aanvulling, dit nemen we mee in de uitvoering.

7. Vergroten gedeelte plein
Vraag: bewoners geven aan dat het ronde pleingedeelte klein aanvoelt. Is het mogelijk dat deze ruimte wordt vergroot?
Antwoord gemeente: We vinden het belangrijk dat de symmetrie van de nieuwe inrichting behouden blijft. Het verder verruimen van het 
middengedeelte, daar gaan we in de werkvoorbereiding met de aannemer en bewoners naar kijken of hier extra ruimte in te behalen is. 

8. Vuilnisbakken
Vraag: blijven de vuilnisbakken behouden?
Antwoord gemeente: ja, de vuilnisbakken blijven behouden. 

9. Keuze speeltoestel
De gemeente heeft een voorselectie gemaakt van de speeltoestellen op het plein. In samenspraak met de bewoners is besloten om te 
kiezen voor de klimroute ‘Tayrona’. Het combinatietoestel is komen te vervallen (rood doorkruist) .
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